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Abstract (en)
[origin: WO8901794A1] A system for the measurement of a metabolite in a physiological fluid is disclosed which comprises a catheter (4) which
includes an internal metabolite sensor (7) downstream from a semipermeable region (8) where dynamic equilibrium is attained between the external
metabolite and a higher concentration of the same metabolite contained in an infusate which is flowed through the catheter (4). The changing
metabolite concentration also can open and close a chemical valve (10) to control the co-delivery of a drug through the catheter (4).

Abstract (fr)
Un système de mesure d'un métabolite dans un fluide physiologique comprend un cathéter (4) dans lequel est monté un détecteur de métabolite
interne (7) en aval d'une région semi-perméable (8) où l'équilibre dynamique est atteint entre le métabolite externe et une concentration plus élevée
du même métabolite contenu dans un infusat s'écoulant au travers du cathéter (4). La concentration changeante du métabolite peut également
ouvrir et fermer une valve chimique (10) pour réguler l'apport ou administration d'un médicament au travers du cathéter (4).
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